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امام جمعه بناب: مماشات در برابر زورگوییها پذیرفتن تاوان هر ذلتی در آینده است

امام جمعه بناب گفت: اگر امروز مسئولان در برابر زورگوییها کوتاهی کرده و مماشات کنند، قطعاً در آینده نیز باید تاوان

هر ذلتی را پذیرا باشیم.

امام جمعه بناب گفت: اگر امروز مسئولان در برابر زورگوییها کوتاهی کرده و مماشات کنند، قطعاً در آینده نیز باید تاوان هر
ذلتی را پذیرا باشیم.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجتالاسلام مصطفی باقریبنابی در آخرین جمعه از ماه مبارک رمضان و در خطبههای نماز
وحدت بخش جمعه شهرستان بناب از کار تیم مذاکرهکننده هستهای کشورمان به عنوان جهاد نام برد و اظهار داشت: این تیم
برای اسلام و تشیع کار بزرگی انجام داده و بر گردن ما حق بزرگی دارند و انصافاً عظمت جمهوری اسلامی ایران را به دنیا نشان

دادند و اعلام کردند که مردم ایران چقدر اهل منطق هستند.
وی افزود: من با تبریک و عدم تبریک گفتن کاری ندارم ولی کاری که این تیم کردند گامهای بزرگی را برای اسلام و تشیع

برداشتند و من به نوبه خود از جهاد آنها تشکر میکنم.
خطیب جمعه بناب سپس با بیان اینکه ظلم و گناه براندازی را به دنبال دارد و فسق و فجور فلاکتبار است، تصریح کرد: رفاه و
فراوانی خوب است ولی مشروط به اینکه بیتفاوتی و غفلت به طغیان نیانجامد و باعث بیبند و باری نشده و به ولنگاری منجر

نشود.
باقریبنابی با تأکید بر اینکه بنای این نظام مدیون فداکاری شهدا و رزمندگان است گفت: مؤمن و غیرمؤمن به مساجد، محرم،
رمضان و نمازهای جمعه و جماعات مدیون هستند و این مساجد هستند که از سراسر کشور دفع بلا کردند و باید به مساجد و

منابر بها دهیم.
وی با اشاره به مصیبتهایی که بر سر مسلمانان در افغانستان، عراق، یمن، فلسطین و بحرین وارد میشود؛ گفت: باید ارزیابی
و ریشهیابی کنیم که در کجای تاریخ سهل انگاری شده است که امروز ملتهای اسلامی به دردسر افتادهاند و چه کنیم که ما هم

به سرنوشت آنها دچار نشویم.
رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان بناب در ادامه سخنان خود به موضوع دستگیری چند سرباز و جاسوس انگلیسی در
آبهای ایران که چند سال قبل اتفاق افتاده بود، اشاره و خاطرنشان کرد: در جریان دستگیری چند جاسوس انگلیسی کل اروپا به
حرکت در آمدند و به ایران فشار آوردند که مبادا خونی از دماغ آنها ریخته شود و در دولت قبل متأسفانه با احترام زیاد و دادن
هدیه و کت و شلوار آنها را بدرقه کردند ولی همین اروپا امروز در برابر قتل عام هزاران شیعه سکوت کرده و بیتفاوت هستند و

آب از آب تکان نمیخورد.
باقریبنابی گفت: نزدیک به 30 سال است که غرب از سلمان رشدی مرتد آن هم بنام دفاع از حقوق بشر و آزادی قلم حمایت

میکند، ولی در قبال کشتار هزاران نفر از مسلمانان جهان بیتفاوت نظارهگر هستند.
وی تصریح کرد: اگر امروز شاهد این کشتار مسلمانان بیدفاع هستیم، قطعاً روزگاری مسلمانان فرصتسوزی کرده و احساس
مسئولیت نکردهاند از این رو اگر امروز مسئولان در برابر زورگوییها کوتاهی کرده و مماشات کنند، قطعاً در آینده نیز باید تاوان

هر ذلتی را پذیرا باشیم.
خطیب جمعه شهرستان بناب در بخش دیگری از خطبهها به سالروز تأسیس شورای نگهبان اشاره کرد و گفت: شورای نگهبان از

مقدسات نظام ماست و مانع ورود نامحرمان به درون نظام است.
باقریبنابی با بیان اینکه محترمترین افراد در رأس این نهاد در مرکز و شهرها قرار دارند، از تلاشهای آنها تقدیر و تشکر کرد و

گفت: خدای نکرده هر جناحی و گروهی که آنها را تحمل نکردند، خوی دیکتاتوری داشتهاند.
وی کمبود آب را جدیترین مشکل و خطر نام برد و تصریح کرد: مسئله غفلت در مصرف آب شعار نیست، بلکه یک حقیقت
است و اگر آن را جدی نگیریم سالهای آتی به مشکل جدی آن هم نه نسلهای آتی بلکه نسل فعلی دچار میشوند از این رو

صرفهجویی در مصرف آب باید در سرلوحه کار مردم قرار گیرد.
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